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Protokół nr XXXII/2017 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

30 marca lutego 2017 roku w  godzinach 1300 – 1515  

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

6. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

7. Pani Janina Gostyńska  – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej  

8. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych 

9. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

10. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Inowłodzu 

11. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

12. Pani Ewa Godlewska – Przewodnicząca Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  

13. Pan Mariusz Świątek – przedstawiciel firmy „Yellow Bahama”  

14. Pan Paweł Bachura – pracownik Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Bratoszewicach  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Prezentacja planu budowy ośrodka wypoczynkowego „Góra Spokoju” w Inowłodzu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół podstawowych prowadzonych 

na terenie Gminy Inowłódz przez podmioty nienależące do sektora finansów publicznych 

oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

/dz. nr 1011 w Inowłodzu/. 
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13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Inowłodzu za 2016 rok. 

14. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

za 2016 rok. 

15. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2016 rok. 

16. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015-2018 za rok 2016. 

17. Przyjęcie sprawozdania z realizacji 3-letniego programu wspierania rodziny w Gminie 

Inowłódz na lata 2016-2019 oraz z realizacji zadań wynikających z programu 

za rok 2016.  

18. Przyjęcie informacji z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2016 r. 

19. Zatwierdzenie sprawozdań z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz za 2016 rok.   

20. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXI sesji. 

21. Interpelacje i zapytania. 

22. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

23. Zamknięcie obrad XXXII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXXII sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Pan Wójt zgłosił autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad polegającą na wycofaniu 

z porządku obrad uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół podstawowych prowadzonych 

na terenie Gminy Inowłódz przez podmioty nienależące do sektora finansów publicznych 

oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. Wyjaśnił, iż projekt tej 

uchwały został przesłany do konsultacji do Regionalnej Izby Obrachunkowej i napływają 

sygnały, że będą potrzebne pewne modyfikacje. Następnie zaproponował, by w miejsce 

wycofanej uchwały wprowadzić do porządku obrad uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Łódzkiemu na wykonanie prac przygotowawczych do budowy 

chodnika  w ciągu drogi wojewódzkiej nr 726 na odcinku pomiędzy skrzyżowaniami 

z drogami gminnymi nr 116192E i nr 116197E wraz z zatoką autobusową w miejscowości 

Liciążna.  Pan Przewodniczący poddał obydwie propozycje pod głosowanie. Zmiany zostały 

jednogłośnie przyjęte, wobec czego porządek obrad przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Prezentacja planu budowy ośrodka wypoczynkowego „Góra Spokoju” w Inowłodzu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu na 

wykonanie prac przygotowawczych do budowy chodnika  w ciągu drogi wojewódzkiej nr 

726 na odcinku pomiędzy skrzyżowaniami z drogami gminnymi nr 116192E i nr 116197E 

wraz z zatoką autobusową w miejscowości Liciążna.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

/dz. nr 1011 w Inowłodzu/. 

13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Inowłodzu za 2016 rok. 

14. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

za 2016 rok. 

15. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2016 rok. 

16. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015-2018 za rok 2016. 

17. Przyjęcie sprawozdania z realizacji 3-letniego programu wspierania rodziny w Gminie 

Inowłódz na lata 2016-2019 oraz z realizacji zadań wynikających z programu 

za rok 2016.  

18. Przyjęcie informacji z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2016 r. 

19. Zatwierdzenie sprawozdań z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz za 2016 rok.   

20. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXI sesji. 

21. Interpelacje i zapytania. 

22. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

23. Zamknięcie obrad XXXII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4  

Protokół z obrad XXXI sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 informacja z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2016 r.; 

 sprawozdanie z realizacji 3-letniego programu wspierania rodziny w Gminie Inowłódz 

na lata 2016-2019 oraz z realizacji zadań wynikających z programu za rok 2016; 

 sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015-2018 za rok 2016; 

 sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Inowłodzu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2016 rok oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2016 rok; 

 wniosek w sprawie budowy wodociągu w miejscowości Poświętne (odcinka                    

ok. 600 mb.), który był przekazany pod obrady Komisji Budżetu i Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego;   
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 sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

za rok 2016; 

 sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu za 2016 rok; 

 stanowisko Związku Gmin Śląska Opolskiego wyrażające sprzeciw wobec zapowiedzi 

posła – lidera Prawa i Sprawiedliwości wprowadzenia dwukadencyjności liczonej 

wstecz; 

 informacja z Komisariatu Policji w Czerniewicach o stanie bezpieczeństwa na terenie 

podległym działaniu Komisariatu Policji w Czerniewicach za rok 2016; 

 informacja z działalności Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych RP na terenie 

Gminy Inowłódz za rok 2016; 

 pismo z dnia 14 lutego 2017 r., znak: ŁKO.DPT.540.17.2017.M Łódzkiego Kuratora 

Oświaty, informujące o pozytywnym zaopiniowaniu uchwały Nr XXX/184/2017 Rady 

Gminy Inowłódz w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 

 zaproszenie na Forum Samorządowe do Warszawy; 

 informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Inowłódz za 2016 rok. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że każdy z radnych wraz z materiałami na sesję 

otrzymał  informację dot. oświadczeń majątkowych oraz czyste formularze do wypełnienia. 

Przypomniał, iż termin składania oświadczeń majątkowych upływa  30 kwietnia.  

Następnie kontynuował informację o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami, 

informując, iż 3 marca brał udział w spotkaniu sprawozdawczym jednostki OSP Królowa 

Wola. Ponadto 8 marca uczestniczył w Gminnych Obchodach Dnia Kobiet w Inowłodzu 

a 11 marca w obchodach Dnia Kobiet w Kole Gospodyń Wiejskich w Królowej Woli. 

12 marca uczestniczył w Wojewódzkich Dniach Sołtysa w Czerniewicach a 15 marca 

w zebraniu wiejskim w Królowej Woli. W środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy Inowłódz 

w godz. 1530 - 1700. 

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Do powyższej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  

 

Ad. 7  

Prezentacja planu budowy ośrodka wypoczynkowego „Góra Spokoju” w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący przywitał Pana Mariusz Świątka i poprosił go by omówił plan budowy 

ośrodka wypoczynkowego. 

Pan Mariusz Świątek przedstawił prezentację multimedialną poświęconą temu 

przedsięwzięciu oraz szczegółowo je omówił. Zaapelował do władz Gminy Inowłódz 

o poparcie tej inicjatywy i pomoc przy jej realizacji.   

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017 -2030. 

Posiedzenie opuścił radny Janusz Wilkowiecki. Obecnych było 14 radnych.  
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Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli chodzi o zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

dotyczą one głównie zmian przedsięwzięć, min. zadania inwestycyjnego budowy ścieżki 

rowerowej ze Spały do Inowłodza, gdzie zostały uwzględnione środki jakie Gmina otrzymała 

w ramach dofinansowania z środków Unii Europejskiej. Jeżeli chodzi o zmiany w budżecie 

to są one spowodowane otrzymaniem informacji z Ministerstwa Finansów o ostatecznych 

kwotach subwencji i udziałów. Na podstawie tego pisma subwencja oświatowa wzrosła 

o 35 789 zł, udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych zostały zmniejszone 

o kwotę 1 006 zł, ponadto dokonano zmniejszenia środków na pomoc w zakresie dożywiania 

na podstawie pisma Wojewody Łódzkiego o kwotę 3 236 zł. Kolejna zmiana - zwiększenie 

o 15 000 zł, dotyczy środków otrzymanych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej na zadanie ekologiczne realizowane przez Szkołę Podstawową 

w Inowłodzu. Ponadto po stronie dochodów dokonano zmian wynikających ze zmian 

rozporządzenia w sprawie klasyfikacji budżetowej. Została zmieniona klasyfikacja – opłaty 

z tytułu kosztów upomnień wcześniej były  klasyfikowane w paragrafie 069 a obecnie mają 

być w paragrafie 064 i w związku z tym zmiany w rozdziałach 75615, 75616, 75618 i w dziale 

902. Po stronie dochodów dokonano zwiększenia na zakupy inwestycyjne – w dziale 400 

dostarczanie wody, na zakup zestawu inkasenckiego, jest to wzrost o 15 000 zł.  Kolejnym 

zadaniem inwestycyjnym, które będzie korygowane są drogi publiczne, gminne. Dokonano 

zwiększenia tych wydatków o kwotę 215 000 zł, z czego 15 000 zł na przebudowę drogi 

w Konewce i 200 000 zł na przebudowę drogi w Brzustowie. Kolejna zmiana w dziale 695 

dotyczy korekty środków związanych z otrzymaniem dofinansowania z Unii Europejskiej  

na zadanie inwestycyjne budowy ścieżki pieszo - rowerowej ze Spały do Inowłodza. Zmiany 

w dziale 801 dotyczą rozdysponowania zwiększonych środków z tytułu subwencji 

oświatowej, z tego 10 000 zł na Gimnazjum w Inowłodzu i po 10 000 zł dla każdej ze szkół, 

czyli Szkoły Podstawowej w Inowłodzu i w Brzustowie oraz wprowadzenia środków 

otrzymanych z dofinansowania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi  dla Szkoły Podstawowej w Inowłodzu na realizację zadań 

ekologicznych. Następna zmiana w dziale 85230 wynika z pisma Wojewody i jest to 

zmniejszenie środków na dożywianie. W dziale 900 dokonano zmniejszenia wydatków na 

zadanie inwestycyjne budowy kanalizacji w Zakościelu. Przedostatnia zmiana w dziale 900 

dotyczy zwiększenia środków na przebudowę jazu w Spale. Ostatnia zmiana, powoduje 

zmniejszenie pomocy finansowej dla powiatu tomaszowskiego o 75 000 zł i  zwiększenie o tę 

samą kwotę pomocy finansowej dla Województwa Łódzkiego na dokumentację chodnika 

w miejscowości Liciążna.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXII/191/2017 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXII/192/2017 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego.  

Pani Renata Dąbrowicz wyjaśniła, że w związku z nową reformą oświatową w terminie do    

31 marca Rada Gminy po uzyskaniu pozytywnej opinii Kuratora Oświaty  podejmuje uchwałę 

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. Uchwała w sprawie projektu została podjęta w styczniu, następnie przesłana do 

Kuratorium Oświaty a tam pozytywnie zaopiniowana. Również związki zawodowe 

pozytywnie ją zaopiniowały.  Zostały zatem spełnione wszystkie wymogi ustawowe 

do podjęcia powyższej uchwały.   

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Na posiedzenie powrócił radny Janusz Wilkowiecki. Obecnych było 15 radnych. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXII/193/2017 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu 

na wykonanie prac przygotowawczych do budowy chodnika  w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 726 na odcinku pomiędzy skrzyżowaniami z drogami gminnymi nr 116192E i nr 116197E 

wraz z zatoką autobusową w miejscowości Liciążna.  

 

Posiedzenie opuścił radny Piotr Krotosz. Obecnych było 14 radnych.  

 

Pan Wójt wyjaśnił, iż uchwała ta była szczegółowo omawiana na komisjach i wszyscy 

są zgodni, że jest to bardzo potrzebna inwestycja, która powinna być jak najszybciej 

zrealizowana.  

 

Na posiedzenie powrócił radny Piotr Krotosz. Obecnych było 15 radnych. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 
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- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXII/194/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

/dz. nr 1011 w Inowłodzu/. 

Pani Janina Gostyńska wytłumaczyła, że przedmiotem uchwały jest nieruchomość położona 

w Inowłodzu, oznaczona nr ew. 1011, o pow. 0,3955 ha. O dzierżawę wystąpił Pan Jagielski 

prowadzący działalność gospodarczą na terenie Tomaszowa Mazowieckiego i Gminy 

Inowłódz. Wniosek został przekazany Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, która po 

dokonaniu wizji w trenie pozytywnie go zaopiniowała, proponując zawarcie umowy dzierżawy 

na okres 8 lat.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Marek Leszczyński poinformował, że Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki 

Komunalnej oraz Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, 

Inwestycji i Ochrony Środowiska jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Piotr Krotosz powiedział, iż na posiedzeniu wspólnym Komisji Oświaty, Zdrowia, 

Kultury i Sportu z Komisją Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

obecnych było 7 radnych. 5 – ciu głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały a 2 -óch wstrzymało się od głosu. 

Radny Piotr Kamiński zapytał, czy wydzierżawienie tej nieruchomości nastąpi w trybie 

zapytania ofertowego?  

Pan Wójt odpowiedział, że tak. Wygra najkorzystniejsza oferta.   

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXII/195/2017 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę. Z przerwy nie powrócił radny                   

Piotr Kamiński. Obecnych było 14 radnych. 

 

Ad. 13 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

za 2016 rok. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.  Następnie poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Marek Leszczyński poinformował, że Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki 

Komunalnej oraz Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, 

Inwestycji i Ochrony Środowiska jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższe 

sprawozdanie. 

Radny Piotr Krotosz powiedział, iż na posiedzeniu wspólnym Komisji Oświaty, Zdrowia, 

Kultury i Sportu z Komisją Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

obecnych było 7 radnych. 6 – ciu głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

sprawozdania, 1 wstrzymał się od głosu.   
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Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem sprawozdania 

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu za 2016 rok? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 radnych; 

-  wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu                           

za 2016 rok stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 14 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu za 2016 rok. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.  Następnie poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem sprawozdania 

z działalności Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu za 2016 rok? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych.  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu za 2016 rok stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 15 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2016 rok. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.  Następnie poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem sprawozdania 

z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2016 rok? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych.  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu za 2016 rok stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 16 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015-2018 za rok 2016. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.  Następnie poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem sprawozdania 

z realizacji Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie i ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na lata 2015-2018 za rok 2016? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych.  
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Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015-2018 za rok 2016 stanowi załącznik                     

nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 17 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji 3-letniego programu wspierania rodziny w Gminie 

Inowłódz na lata 2016-2019 oraz z realizacji zadań wynikających z programu za rok 2016. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.  Następnie poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem sprawozdania 

z realizacji 3-letniego programu wspierania rodziny w Gminie Inowłódz na lata 2016-2019 

oraz z realizacji zadań wynikających z programu za rok 2016? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych.  

Sprawozdanie z realizacji 3-letniego programu wspierania rodziny w Gminie Inowłódz na lata 

2016-2019 oraz z realizacji zadań wynikających z programu za rok 2016 stanowi załącznik                     

nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

Obrady Rady Gminy opuścił radny Marek Leszczyński. Obecnych było 13 radnych.  

 

Ad. 18 

Przyjęcie informacji z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2016 r. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższa informację radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.  Następnie poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższą informację. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem informacji 

z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2016 r.? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych.  

Informacja z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2016 r. stanowi załącznik                     

nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 19 

Zatwierdzenie sprawozdań z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz za 2016 rok.   

Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz zostały poddane pod 

głosowanie i jednogłośnie przyjęte. Stanowią one załączniki nr 15, 16, 17 i 18 do niniejszego 

protokołu. 

 

Obrady Rady Gminy opuściła radna Jolanta Bilska. Obecnych było 12 radnych.  

 

Ad. 20 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXI sesji.  

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXI sesji stanowi załącznik nr 19 

do niniejszego protokołu.  
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Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 21 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 22 

Wolne wnioski i zapytania 

Radny Roman Rodakowski  poinformował, że jako przedstawiciel ZNP chciałby 

przekazać informację, że nauczyciele ze szkół na terenie Gminy Inowłódz nie będą 

czynnie uczestniczyć w ogólnopolskiej akcji protestacyjnej nauczycieli i pracowników 

oświaty, ale popierają wszystkie postulaty sformułowane przez ZNP.   

1. Połączone Komisje Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, 

Inwestycji i Ochrony Środowiska oraz Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki 

Komunalnej wnioskowały, by Pan Wójt przygotował informację 

o orientacyjnych kosztach budowy odcinka wodociągu w miejscowości 

Poświętne  (odcinek o długości ok. 600 m.) i możliwości ewentualnego 

pozyskania dofinansowania na ten cel środków zewnętrznych. 

2. Radny Roman Rodakowski wnioskował: 

 o naprawę poboczy na ul. Hubala wzdłuż nowowybudowanej nawierzchni;                      

 o naprawę pokrycia dachowego na budynku wielorodzinnym przy ul. Hubala 

nr 10 i zamontowanie rynien;  

 o wyrównanie zagłębienia w asfalcie na skrzyżowaniu ul. Hubala                       

(przy skręcie do hotelu „Prezydent”, obok tablicy ogłoszeń);  

 by rozważyć możliwość budowy marketu na działce gminnej po byłym ZUKu 

w Spale.  

3. Radna Jolanta Bilska wnioskowała by na osiedlu Zamoście w Inowłodzu 

oświetlenie było włączone całą noc.  

4. Radny Zbigniew Niemiec wnioskował o: 

 sprawdzenie lampy obok posesji Pana Kazimierza Koch w Brzustowie;                         

 zwrócenie się do Zarządu Dróg Powiatowych o wyrównanie pobocza drogi 

powiatowej przez Brzustów.  

5. Radna Monika Drużdż wnioskowała o uprzątnięcie śmieci wzdłuż drogi na 

Dąbrowę.          

6. Radny Piotr Gawęda wnioskował o wyrównanie drogi w kierunku Spały (poza 

odcinkiem, na którym planowane jest wykonanie nowej nawierzchni).  

7. Radny Piotr Krotosz wnioskował o wyrównanie przedłużenia ul. Wolskiej 

w Inowłodzu (do skrzyżowania z drogą powiatową w kierunku Królowej Woli).  

8. Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała by Komisja Zagospodarowania 

Przestrzennego spotkała się z Panią Kaczmarek-Day, która jest zainteresowana 

poszerzeniem działki obok terenu po byłym ZUKu w Spale (w I – szej połowie 

kwietnia br.)  

9. Pan Wójt wnioskował, by Komisja Zagospodarowania Przestrzennego odbyła 

oddzielne posiedzenie w sprawie lokalizacji hotelu dla psów na terenie Gminy 

Inowłódz.  

10. Radny Piotr Kamiński wnioskował, by podczas tego oddzielnego posiedzenia 



11 
 

zająć się również kwestią zestawienia działek gminnych, które miała 

przygotować Pani Janina Gostyńska.  

11. Radny Marek Leszczyński ponownie wrócił do sprawy uporządkowania 

cmentarza żydowskiego oraz otoczenia kościoła św. Idziego w Inowłodzu. 

Zapytał, czy są podejmowane jakieś działania w tych kwestiach?  

12. Radny Robert Pawłowski wnioskował: 

 by zastanowić się nad kwestią wykonania nakładki asfaltowej na drodze 

przez Stegny w Królowej Woli, ponieważ po wykonaniu nawierzchni na 

odcinku od drogi krajowej, znacząco zwiększyło się natężenie ruchu i droga 

jest w coraz gorszym stanie;  

 zapytał, czy w sytuacji zwiększenia budżetów szkół publicznych z terenu 

Gminy Inowłódz jest możliwość wsparcia placówek niepublicznych, 

tzn. Szkoły Podstawowej w Królowej Woli i Przedszkola TPD w Inowłodzu?  

13. Radny Wacław Chachuła wnioskował o oczyszczenie rowów na Stegnach 

w Królowej Woli.  

14. Radny Marek Leszczyński wnioskował o naprawę drogi w Żądłowicach 

(od lustra do zakrętu do Pilicy, do posesji Państwa Madzio i Skorupa).   

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z wnioskiem radnej Ewy Korzeniewskiej               

27 kwietnia br. planowane jest szkolenie z udziałem Prezesa Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi oraz przedstawicielami nadzoru prawnego Wojewody Łódzkiego. 

Zaapelował, by radni i sołtysi zgłaszali tematy i pytania do Biura Rady Gminy, które 

następnie zostaną przekazane do ww. instytucji, aby mogły się lepiej przygotować do tego 

szkolenia.  

Na koniec głos zabrał Pan Wójt. W pierwszej kolejności podziękował wszystkim, którzy 

zaangażowali się w organizację Gminnego Święta Kobiet. Następnie poinformował, że za 

chwilę rozpoczną się prace remontowe na drogach gminnych. Dodał, iż trwają przygotowania 

do cyklicznej akcji sprzątania terenu gminy, która zakończy się sprzątaniem Pilicy na terenie 

Gminy Inowłódz. W dalszej kolejności zaapelował, by zwrócić uwagę na stan techniczny 

bocianich gniazd i jeśli potrzebna jest pomoc w ich naprawie, to należy to oczywiście 

zgłaszać do urzędu.  Zachęcał również do oddawania głosów na Spałę w ogólnopolskim 

konkursie „TOP 5 najlepszych miejscowości wypoczynkowych w Polsce”, informacją, że link 

dostępny jest na stronie internetowej Gminy Inowłódz oraz Gminnego Centrum Kultury. 

Na zakończenie Pan Wójt przedstawił pracownika Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

w Bratoszewicach – Pana Pawła Bachura, który będzie pomagał przy wypełnianiu wniosków 

o płatności obszarowe. 

 

Ad. 23 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXII sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1515.        

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

               Wacław Chachuła 
Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


